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Urząd  Marszałkowski  Województwa  Łódzkiego  informuje,  że
zainteresowanie autobusami uruchamianymi na jego zlecenie jest
bardzo wysokie. Samorząd w ramach Funduszu Rozwoju Połączeń
Autobusowych  uruchomił  29  linii  międzypowiatowych.  W  nowym
roku ma powstać kolejne dziewięć.

„Po pierwszym miesiącu okazało się, że operatorzy niektórych
linii nie będą występowali za naszym pośrednictwem do wojewody
o dotację, bo linie te stają się rentowne” – mówił podczas
ostatniego posiedzenia Wojewódzkiej Rady Dialogu Społecznego
Grzegorz Jastrzębowski, dyrektor Departamentu Infrastruktury
Urzędu Marszałkowskiego Województwa Łódzkiego. Ocenił on tym
samym,  że  uruchomienie  przez  samorząd  regionalny  29  linii
międzypowiatowych  po  ogłoszeniu  rozpoczęcia  działalności
Funduszu Rozwoju Połączeń Autobusowych okazało się sukcesem.
Potwierdził przy tym wcześniejsze zapowiedzi uruchomienia 1
stycznia przyszłego roku kolejnych dziewięciu tras.

Zwrócił on także uwagę, że w porównaniu z innymi regionami w
województwie  łódzkim  funkcjonuje  najwięcej  wspieranych  z
Funduszu linii uruchamianych na zlecenie powiatów i gmin. Te
uruchomiły  bowiem  ponad  90  tras.  Łódź  ma  także  zamiar
poszerzyć  ofertę  biletu  zintegrowanego  i  objąć  nią  PKS-y.
Oznacza to, że identyczny bilet obowiązywałby na autobus i
pociąg.
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